

Title (en)

Halogen incandescent lamp.

Title (de)

Halogenglühlampe.

Title (fr)

Lampe à incandescence à halogène.

Publication

EP 0084848 A2 19830803 (DE)

Application

EP 83100431 A 19830119

Priority

DE 8201526 U 19820122

Abstract (en)

The lamp socket consists of a bell-type shaped fixing sleeve (5) of metal and a round plate (6) of plastic. The fixing sleeve carries the lamp, and the round plate secures the fixing sleeve. The round plate has a cylindrical piece (8) with a diameter (d2) which is smaller than the plate diameter (d1). The cylindrical piece (8) has a circumferential slot (9) for holding a sealing washer (10). Flat surfaces which are diametrically opposite one another grip on the upper limit of the slot. The lamp serves for use in motor vehicle headlights. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Lampensockel besteht aus einer glockenartig geformten Fixierhülse (5) aus Metall und einem Rundteller (6) aus Kunststoff. Die Fixierhülse trägt die Lampe, der Rundteller hält die Fixierhülse fest. Der Rundteller weist ein Zylinderstück (8) mit einem Durchmesser (d2) auf, der kleiner ist als der Tellerdurchmesser (d1). Das Zylinderstück (8) besitzt eine umlaufende Nut (9) zur Aufnahme eines Dichtungsringes (10). Diametral gegenüberliegende Planflächen übernehmen die obere Nutbegrenzung. Die Lampe dient zur Verwendung in Kraftfahrzeugscheinwerfern.

IPC 1-7

H01K 1/46; H01J 5/56

IPC 8 full level

H01J 5/56 (2006.01); **H01K 1/46** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01J 5/56 (2013.01); **H01K 1/46** (2013.01)

Cited by

EP0172529A3; EP0152649A1; EP0501572A3; EP0490702A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0084848 A2 19830803; EP 0084848 A3 19840516; DE 8201526 U1 19830707

DOCDB simple family (application)

EP 83100431 A 19830119; DE 8201526 U 19820122